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Zápis číslo 3/2023 

ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 13.03.2023 
 

 

 

Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Hana Pipková, MUDr. 

Martin Šimeček 

 

Omluveni: Ing. Pavel Fleischmann, Martin Novák 

 

Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska, Ing. Pavel Stejskal –   

jednatel společnosti SPOS Milevsko s.r.o., Ing. Veronika Hřebejková – 

předsedkyně sportovního klubu Handball club Milevsko               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 

 

Program jednání: 

1. Uvítání 

2. Fungování SPOS Milevsko s.r.o. 

3. Fungování sportovní haly + prezentace sportovních klubů FBC DOŠWICH Milevsko, 

z.s., Proactive z.s. Milevsko a Handball club Milevsko, z.s. 

4. Projednání plánu činností sportovní komise 

5. Různé  

 

 

Průběh jednání 

 

Po úvodním přivítání hostů a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem bylo 

konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu. 

Předseda komise poté předal slovo Ing. Pavlu Stejskalovi a vyzval jej k přiblížení fungování 

společnosti SPOS Milevsko s.r.o. 

 

2. Fungování SPOS Milevsko s.r.o. 

Ing. Pavel Stejskal v krátkosti shrnul právní formu společnosti SPOS Milevsko s.r.o. a její 

financování formou návratné finanční výpomoci. Uvedl, že v rámci pravidelných porad jednatelů 

společností spravujících sportoviště v různých městech ČR, má zjištěno, že způsob financování 

těchto společností je různý. Dle něj jsou různé i právní formy těchto společností, například 

v Táboře sportoviště spravuje společnost s ručením omezeným, v Písku a Vimperku Městské 

služby, v Soběslavi a Veselí nad Lužnicí sportovní spolky a v Českých Budějovicích zvolili 

cestu příspěvkové organizace. Jen jedno mají všichni společné, všechna sportoviště jsou ve své 
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podstatě ztrátová. Přítomné dále seznámil s výčtem investičních požadavků týkajících se jím 

spravovaných sportovišť, mezi které patří například oprava střechy sportovní haly, řešení výtahů 

a bezbariérovosti Sporthotelu, výměna povrchu atletického oválu nebo uzavření střechy zimního 

stadionu a vyzval přítomné k novým návrhům. Na to byl ze strany klubů užívající sportovní halu 

upozorněn na slabý signál wifi, který komplikuje přenos informací během zápasů. K tomuto 

podotkl pan Luboš Pecháček, že by bylo potřeba zavést internetové připojení také k tenisovým 

kurtům a ze strany pana Jaroslava Petáka zazněl opakovaný požadavek na obnovení oplocení 

fotbalového hřiště. 

 

 

3. Fungování sportovní haly + prezentace sportovních klubů FBC DOŠWICH Milevsko, 

z.s., Proactive z.s. Milevsko a Handball club Milevsko, z.s. 

Předseda komise shrnul způsob koexistence sportovních klubů ve sportovní hale, přičemž ocenil 

vůli jednotlivých klubů se mezi sebou vždy domluvit. Následně předal slovo paní Haně Pipkové, 

která jako předsedkyně v krátkosti shrnula činnost Proactive z.s. Milevsko zabývající se moderní 

gymnastikou. Informovala o členské základně i vývoji klubu jako takovém. Vyzdvihla 

povedenou realizaci 32. ročníku závodu Milevský pohár, který se dle ní velmi povedl a celkem 

se jej zúčastnilo 220 závodnic z pěti různých států a předala slovo předsedkyni Handball clubu 

Milevsko Ing. Veronice Hřebejkové. Ta přítomným popsala vývoj a fungování házené 

v Milevsku, jednotlivé kategorie a soutěže, kterých se její svěřenci účastní. Na závěr si převzal 

slovo pan MVDr. Dolejš, který jako zástupce florbalového klubu FBC DOŠWICH Milevsko 

přiblížil přítomným vývoj klubu od roku 2012 do současnosti včetně členské základny, rozdělení 

svěřenců do kategorií, úspěchů i vytýčených cílů. 

 

 

4. Projednání plánu činností sportovní komise 

Návrh plánu činností sportovní komise na rok 2023 byl členům komise předán v předstihu 

k seznámení a případným připomínkám. Po jeho projednání bylo navrženo toto usnesení komise: 

1. Sportovní komise schvaluje Plán činnosti sportovní komise na rok 2023 v tomto znění: 

• Kontrola a posouzení jednotlivých žádostí přijatých v rámci dotačního programu Sport 

2023. 

• Zpracování doporučení Radě města Milevska ohledně přidělení finančních prostředků 

v dotačním programu Sport 2023 jednotlivým žadatelům a zdůvodnění jejich výše. 

• Kontrola sportovních areálů a sledování činnosti sportovních organizací v Milevsku. 

• Vyhodnocení fungování dotačního programu Sport 2023, návrh jeho případných úprav 

či doplnění. 

• Prohlubování spolupráce sportovních oddílů. 

• Vyhledávání nových dotačních možností a dalších zdrojů podpory v oblasti sportu. 

• Řešení podnětů občanů a organizací týkajících se oblasti sportu. 

PRO:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Hana Pipková, 

MUDr. Martin Šimeček 

 

Návrh byl přijat. Z usnesení vyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska. 

 

 

5. Různé 

V rámci zasedání proběhla diskuze o revizi a následné úpravě pravidel dotačního programu 

Sport. Předseda komise vyzval přítomné členy, aby se do příštího zasedání seznámili 
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se stávající podobou pravidel a poté předložili návrhy jeho úprav. Ze stran členů komise 

zazněly návrhy např. na úpravu doby vyúčtování dotací v oblasti č. 1 – Systematické podpory 

sportování dětí a mládeže nebo celkové zjednodušení dotačního programu.  

 

Závěrem předseda komise poděkoval hostům a všem členům komise za účast a sdělil, že příští 

zasedání se bude konat v měsíci dubnu na Zimním stadionu. Pozvánka na zasedání bude 

členům komise a případným hostům zaslána v dostatečném předstihu. 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

   

MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 

předseda Sportovní komise 

 

V Milevsku 14.03.2023 

 

 

 


